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Call for Manuscripts 
The Canadian Journal of Counselling wil l publish a special issue devoted to 
Innovations in Counsellor Education and Supervision. Dr. Tom Daniels will be 
the Guest Editor for this theme issue. One-page proposals for manuscripts are 
requested for this issue that address research, conceptual, or practice issues in 
preparing students to be competent counsellors. Manuscripts might address 
topics such as the following: innovation in teaching and training, curriculum 
development, personal/professional development, supervision, diversity Training, 
ethics, legal issues, certification, and registration. Other topics related to 
counsellor education and supervision are also encouraged. One-page proposals 
for manuscripts should be sent to the Guest Editor by April 1, 2002. The 
deadline for manuscripts of accepted proposals is September 15, 2002. Proposals 
should be submitted to Dr. Thomas Daniels, Sir Wilfred Grenfell College, 
University Drive, Corner Brook, Newfoundland, A 2 H 6P9. Phone - (709) 637-
6231; Fax - (709) 637-6218; E-mail <tdaniels@swgc.mun.ca>. 

Demande de manuscrits 
La Revue canadienne de counseling doit publier un numéro spécial qui sera 
consacré aux Innovations dans l'éducation en counseling et la supervision des 
conseillers. D r Tom Daniels sera le rédacteur invité pour ce numéro spécial. 
Nous vous demandons donc de nous faire parvenir des avant-projets de 
manuscrits d'une page pour ce numéro qui portera sur des questions de 
recherches, de concepts et de méthodes touchant la formation de conseillers 
compétents. Les manuscrits pourraient aborder des sujets tels que les innovations 
dans l'enseignement et dans la formation, l'élaboration de programmes d'études, 
le perfectionnement personnel et professionnel, la supervision, la formation sur 
la diversité, la déontologie, les questions d'ordre juridique, l'agrément et 
l'inscription. Nous accepterons aussi d'autres propositions de sujets ayant trait 
à l'éducation en counseling et à la supervision des conseillers. Les avant-
projets d'une page devront être soumis au rédacteur invité avant le 1er avril 
2002. La date limite pour la soumission des manuscrits sera le 15 septembre 
2002. Veuillez adresser vos avant-projets au D r Thomas Daniels, Sir Wilfred 
Grenfell College, University Drive, Corner Brook, Newfoundland, A 2 H 6P9. 
Téléphone : (709) 637-6231; télécopieur : (709) 637-6218; courriel : tdaniels@ 
swgc.mun.ca. 
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